



## Mga Instruksiyon alang sa Kurikulum 2023

Kini nga dokumento naglista sa mga materyal sa kurikulum sa Simbahan nga gamiton sa 2023. Alang sa kadaghanan nga mga pinulongan, kini nga mga materyal adunay digital nga kopya diha sa Gospel Library nga app ug sa ComeFollowMe.ChurchofJesusChrist.org. Ang bag-ong mga aytem alang sa 2023 gitiman-an.

**Pahinumdom:** Ang giimprinta ug digital nga mga bersiyon sa Bag-ong Tugon *Dali, Sunod Kanako* nga mga manwal gi-update uban sa ginagmay nga mga kausaban sukad sa ilang paggamit niadtong 2019. Lahi gikan sa milabay nga katuigan, ang giimprinta nga mga kopya sa *Dali, Sunod Kanako—Alang sa mga Indibidwal ug mga Pamilya* dili na ipadala ngadto sa mga yunit nga walay bayad. Kon mahimo, ang mga miyembro kinahanglan nga awhagon sa paggamit sa digital nga mga bersiyon sa *Dali, Sunod Kanako* nga mga manwal. Ang mga lider sa yunit makagamit sa ilang badyet aron sa pag-order ug giimprinta nga mga kopya alang sa mga miyembro kinsa gusto niini, o ang mga miyembro mahimong mo-order ug mga kopya ngadto sa store.ChurchofJesusChrist.org.

<b>MGA INDI-BIDWAL UG MGA PAMILYA</b>	<b>GIUSAB</b> nga <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa mga Indibidwal ug mga Pamilya: Bag-ong Tugon 2023</i> (17847)
<b>PRIMARY</b>	<p><b>KLASE SA NURSERY (EDAD 18 KA BULAN-2 KA TUIG)</b>  <i>Tan-awa ang Inyong Gagmay nga mga Bata: Manwal sa Nursery</i> (37108)</p> <p><b>PANAHAON SA PAGPANGANTA UG TANANG MGA KLASE SA PRIMARY (EDAD 3-11)</b>  <b>GIUSAB</b> nga <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa Primary: Bag-ong Tugon 2023</i> (17848)            Kon ang pinulongan sa mga miyembro sa inyong yunit Amharic, Hiligaynon, Hindi, Hmong, Icelandic, Lao, Lingala, Serbian, Shona, Sinhala, Slovak, Tamil, Telugu, Turkish, Urdu, Xhosa, o Zulu, pagkuha og mga ideya gikan sa <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa mga Indibidwal ug mga Pamilya</i> aron gamiton sa Primary, o gamita ang ubang mga manwal sa Simbahan alang sa mga bata.</p>
<b>SUNDAY SCHOOL</b>	<p><b>SUNDAY SCHOOL SA HAMTONG UG KABATAN-ONAN</b>  <b>GIUSAB</b> nga <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa Sunday School: Bag-ong Tugon 2023</i> (17849)            Kon ang pinulongan sa mga miyembro sa inyong yunit Amharic, Hiligaynon, Hindi, Hmong, Lao, Lingala, Shona, Sinhala, Slovenian, Tamil, Telugu, Turkish, Urdu, Xhosa, o Zulu, pagkuha og mga ideya gikan sa <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa mga Indibidwal ug mga Pamilya</i> nga magamit sa Sunday School, o gamita ang ubang mga manwal sa Simbahan.</p>

<p><b>ELDERS QUORUM UG RELIEF SOCIETY</b></p>	<p>“Pagkat-on gikan sa mga Mensahe sa Kinatibuk-ang Komperensiya” (giimprinta nga bersiyon anaa sa komperensiya nga mga isyu sa <i>Liahona</i>)</p> <p>Kon ang pinulongan sa mga miyembro sa inyong yunit Amharic, Hiligaynon, Hindi, Hmong, Icelandic, Lao, Lingala, Serbian, Shona, Sinhala, Slovak, Slovenian, Tamil, Telugu, Turkish, Urdu, Xhosa, o Zulu, pagtudlo gikan sa bag-ong mga mensahe sa kinatibuk-ang komperensiya nga makatubag sa mga panginahanglan sa inyong korum sa mga elder o sa Relief Society, o gamita ang ubang mga manwal sa Simbahan.</p>
<p><b>AARONIC PRIESTHOOD UG YOUNG WOMEN</b></p>	<p><b>BAG-O</b> nga <i>Dali, Sunod Kanako—Alang sa mga Korum sa Aaronic nga Pagkapari ug sa mga Klase sa Young Women: Mga Hilisgotan sa Doktrina 2023</i> (18483)</p> <p>Kon ang pinulongan sa mga miyembro sa inyong yunit Amharic, Hiligaynon, Hindi, Hmong, Icelandic, Lao, Lingala, Serbian, Shona, Sinhala, Slovak, Slovenian, Tamil, Telugu, Turkish, Xhosa, Zulu, o Urdu, gamita ang mga leksiyon diha sa kapitulo 3 sa <i>Isangyaw ang Akong Ebanghelyo</i> (16229). Mahimo usab kamong motudlo gikan sa bag-ong mga mensahe sa kinatibuk-ang komperensiya nga makatubag sa mga panginahanglan sa kabatan-onan.</p>
<p><b>TANANG ORGANISASYON</b></p>	<p><b>GIUSAB</b> <i>Pagtudlo sumala sa Pamaagi sa Manluluwas</i> (18709)</p> <p>Kini nga manwal gituyo aron sa pagtabang nga mapalambo ang pagtudlo diha sa panimalay ug sa simbahan, ug mao ang nag-una nga kapanguhaan alang sa mga miting sa konseho sa magtutudlo. Sa higayon nga ang giimprinta nga mga kopya sa gibag-o nga manwal anaa na, ipadala kini nga walay bayad ngadto sa matag yunit.</p>
<p><b>UBANG MGA KURSO UG KAABAG NGA MGA MATERYAL (KON ANAA)</b></p>	<p>Ang mga kurso bahin sa mga hilisgotan nga sama sa pagpalig-on sa kaminyoon ug pamilya, pagpangandam sa templo, pagpangandam sa misyonaryo, ug mga baroganan sa kinaugalingong paningkamot dili ipahigayon atol sa ikaduhang oras sa pagsimba. Hinoon, sumala sa pagbuot sa bishop ug base sa lokal nga panginahanglan, kini nga mga kurso mahimong itudlo sa laing mga panahon. Ang mga materyal alang niini nga mga kurso uban sa ubang mga kapanguhaan nga nagsuporta sa kurikulum, sama sa mga magasin sa Simbahan, mahimong mapalit sa <a href="http://store.ChurchofJesusChrist.org">store.ChurchofJesusChrist.org</a>.</p>
<p><b>MGA INSTRUKSIYON SA PAG-ORDER SA TINUIG NGA KURIKULUM ALANG SA YUNIT</b></p>	<p>Ang mga yunit kinahanglan nga mo-order ug mobayad alang sa giimprinta nga mga kopya sa tanang manwal nga gamiton diha sa panimalay, Primary, Sunday School, ug Aaronic Priesthood ug sa Young Women.</p> <p>Mahimo kamo nga mag-order og mga materyal sa yunit sugod sa Hunyo 28, 2022. <b>Pali-hog himoa ang inyong pag-order sa dili pa molapas ang Agosto 31, 2022.</b> Ang mga materyal nga gi-order human niini nga petsa mahimong dili na mahatod inig kutob sa Enero 1, 2023. Aron sa pag-order og giimprinta nga mga materyal, bisitaha ang <a href="http://store.ChurchofJesusChrist.org">store.ChurchofJesusChrist.org</a>, pilia ang <b>Units and Callings</b>, ug dayon pilia ang <b>Annual Curriculum</b>.</p> <p>Hunahunaa ang mosunod nga mga pangutana aron sa pagtabang kanimo nga malikayan ang pag-order og giimprinta nga mga kopya nga sobra sa gikinahanglan:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Pila kabuok nga giimprinta nga mga kopya sa matag aytem ang anaa na sa inyong unit?</li> <li>• Pila kabuok sa mga miyembro ug mga magtutudlo ang mogamit sa digital nga mga bersiyon sa mga materyal kay sa giimprinta nga mga kopya?</li> </ul>
<p><b>MGA MATERYAL ALANG NIADTONG ADUNAY MGA KAKULANGAN</b></p>	<p>Ang mga materyal sa audio nga format, sa braille, ug sa dagko nga pagkaprinta anaa usab sa <a href="http://store.ChurchofJesusChrist.org">store.ChurchofJesusChrist.org</a>.</p>

